
Miestne zastupiteľstvo  

mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce 

 

Komisia kultúry a športu  

 

Zápis  zo zasadnutia komisie kultúry a športu pri MZ MČ Košice-Sídlisko Ťahanovce 

Dátum konania: 24.11.2023 o 08.00 

Miesto konania: malá zasadacia miestnosť MÚ Košice-Sídlisko Ťahanovce 

Prítomní:   podľa  prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Plán podujatí mestskej časti na rok 2024 

3. Dotácie z rozpočtu mestskej časti na I. polrok 2024 

4. Odmeňovací poriadok 

5. Zásady hospodárenia s majetkom mestskej časti 

Ad1/ 

Predseda komisie Miroslav Janitor privítal prítomných členov komisie a otvoril zasadnutie. 

K programu zasadnutia  - poslanec Marek Fedoročko požiadal o zmenu poradia 

prerokúvaných bodov : 2. Dotácie z rozpočtu mestskej časti na I. polrok 2024, 3. Plán 
podujatí mestskej časti na rok 2024, nakoľko v tom istom čase zasadá aj mestské 

zastupiteľstvo a  chcel sa zúčastniť na rokovaní najdôležitejších bodov na oboch 

zasadnutiach. Členovia komisie vyjadrili s týmto návrhom všeobecný súhlas. 

Ad2/ 

Členovia komisie prerokovali všetky žiadosti o dotácie na prvý polrok 2024. U športového 

klubu Galaxy sa zhodli na tom, že je potrebné podporiť aj tento špičkový basketbalový klub. 

Daniela Geletková navrhla, aby oba basketbalové kluby boli podporené rovnakou finančnou 

čiastkou. Zároveň sa zhodli na to, že podporia gréckokatolícku farnosť Ťahanovce, ktorá 

žiada príspevok na prenájom telocvične, v I. aj v II. polroku sumou 100 €. 

O jednotlivých žiadostiach hlasovali členovia komisie  nasledovne: 

CBK Minibuseuropa Ťahanovce    1500 €     9/za   0/proti    0/zdrž. 

MŠ Juhoslovanská 4        200 €  9/za   0/proti    0/zdrž. 

OZ Maják nádeje            0 €  9/za   0/proti    0/zdrž. 
RR ZŠ Belehradská – 4.Olympiáda žiakov     700 €  9/za   0/proti    0/zdrž. 

RR ZŠ Belehradská Deň zdravia      800 €  9/za   0/proti    0/zdrž. 

Školský basketbalový klub Galaxy       1500 €  9/za   0/proti    0/zdrž. 

ADIUTOR          300 € 9/za   0/proti    0/zdrž. 

Gréckokat. cirkev, farnosť Ťahanovce              100 € 9/za   0/proti    0/zdrž. 
Rímskokat. cirkev, farnosť sv. Dominika Savia     500 € 9/za   0/proti    0/zdrž. 



Rímskokat. cirkev, farnosť sv. Dominika Savia 

kapitálový výdavok               0 €   8/za  0/proti   1/ zdrž. 

V hlasovaní o kapitálovom výdavku pre farnosť sv. Dominika Savia sa zdržala hlasovania 

poslankyňa Eva Zummerová. 

 

Ad3/ 

Predseda komisie predniesol komisii návrh miestneho úradu na rozpočet pre kultúru a šport 

na rok 2024.  

Členovia komisie sa zhodli s návrhom takmer vo všetkých bodoch. Výnimkou bol návrh 

rozpočtu na Letné kino, kde zo strany členov, ktorí podujatie organizujú, zaznelo, že výška 

rozpočtu je vzhľadom na zvýšené ceny nákupu filmov, nedostatočná.  Rozhodnutie o tejto 

položke si nechali členovia komisie na záver. 

V oblasti športu požiadal Miroslav Janitor o zvýšenie položky na petangové turnaje pre 

seniorov o 100 eur, s čím všetci prítomní súhlasili (Hlasovanie 9/0/0) 

Na základe písomnej žiadosti organizátora bežeckých podujatí v mestskej časti Ing. Petra 

Slámu sa podujatie Lesný beh zmenilo na podujatie „Behom si ma nájdi“. Výška rozpočtu sa 

nezmenila. Členovia komisie s týmto návrhom na zmenu súhlasili (9/0/0) 

Vzhľadom na to, že položka Olympiáda základných škôl  s rozpočtom 200 € nebola členom 

komisie odôvodnená a položka Šachový turnaj  s rozpočtom 100 € bola do rozpočtu zahrnutá 
dvakrát, finančné prostriedky z nich komisia odporučila priradiť nasledovne: 

- o 200 € navýšiť položku Letné kino, ktoré bude mať po schválení celkový rozpočet 
800 € 

-  100 € priradiť podujatiu, ktoré má záujem  zorganizovať poslankyňa Eva Zummerová, 

a to prednášku pre obyvateľov mestskej časti o sociálnych službách. 

Hlasovanie: 9/0/0. 

Upravený návrh rozpočtu kultúry a športu je súčasťou tohto  zápisu. 

 

Ad4/ 

Predseda komisie Miroslav Janitor spolu s poslancom Fedoročkom sa zhodli v návrhu na 

zvýšenie odmeny pre členov komisií – neposlancov. Návrh Zásad pre odmeňovanie preto po 

diskusii s ostatnými členmi komisie navrhli doplniť v Článku III. bode 5 o odstavec b)  za 

mimoriadnu aktivitu odmena vo výške 20 €. Pri hlasovaní bolo prítomných 8 členov komisie. 

Hlasovanie 8/za 0/proti  0/ zdržal sa 

Poslankyňa Uršula Ambrušová následne navrhla, aby sa odmena za účasť v komisii zvýšila aj 

poslancom, je to podľa nej spravodlivé. S týmto návrhom sa stotožnili aj poslankyňa Eva 

Zummerová a Peter Bozogáň. 



Tento návrh vyvolal u členov komisie rozporuplnú diskusiu o poslaneckej práci a jej 

odmeňovaní. 

V záverečnom hlasovaní o tomto návrhu členovia komisie tento návrh nepodporili.  

Hlasovanie:  3/za    2/ proti   2/zdržali sa. 

Za hlasovali: Uršula Ambrušová, Peter Bozogáň, Eva Zummerová. 

Proti hlasovali: Mária Horváthová, Miroslav Janitor. 

Zdržali sa: Daniela Geletková, Július Szabó, ktorí zároveň informovali, že ako členovia komisie 

– neposlanci sa vzdávajú svojej odmeny za členstvo v komisii a svoju odmenu žiadajú 

presunúť na podporu kultúrneho podujatia s názvom Letné kino. 

Daniela Geletková zároveň navrhla odmeňovať členov komisie bez ohľadu na to, či sú 

poslanci alebo neposlanci, na konci kalendárneho roka na základe výsledkov ich práce, ktoré 

posúdi na návrh predsedu komisie koncoročné zasadnutie komisie. 

Ad5/ 

Materiál komisia neprerokovala, nakoľko do rokovania komisie neboli zo strany miestneho 

úradu pripravené podklady. 

 

Ad6/  

Členovia komisie prerokovali organizáciu stolnotenisového turnaja, ktorý je naplánovaný na 

25. novembra 2023. 

Poslankyňa Eva Zummerová informovala o prednáške pre seniorov, ktorá sa uskutoční 13. 

decembra 2023, o sociálnych službách, ktoré samospráva poskytuje obyvateľom mesta 

Košice. 

 

V Košiciach 27.11.2023                                              Miroslav Janitor, v.r. 

Zapísala: Ing. Janka Rajňáková 

 

 

Prílohy: Upravený návrh rozpočtu kultúra a šport 2024 

   Upravený návrh pridelenia dotácií na I. polrok 2024 

 

 

 

 

 


